
Concept

       VERSLAG LEDENVERGADERING VERENIGING VRIENDEN VAN DE SLOTERPLAS

                                 ZATERDAG 16 APRIL 2016

Aanwezigen: zie bijlage

1. Opening

Harriët Haakma Wagenaar heet iedereen welkom en spreekt haar waardering uit voor de  goede 
opkomst voor deze vergadering.
Op verzoek van een van de aanwezigen stelt het bestuur zich voor.

2. Verslag 10 april 2015

Tekstueel: geen opmerkingen

Naar aanleiding van:
pag.1: De voorzitter kan melden dat onze boom inmiddels stevig staat zodat de steunbalkjes   
            gemist kunnen worden.

Pag.2: bus 64, Richard Bakker meldt dat hij pogingen doet de route weer te laten herstellen.

      Het werd gewaardeerd dat wij vorig jaar Mevrouw Titia Hoeksema 
            hebben herdacht tijdens de vergadering.

Pag.3: Erik Swierstra  vraagt wat de uitkomst is van de vraag naar de afwatering van café Buiten; 
           gemeld kan worden dat er riolering is aangelegd.

De vraag naar de beheerder van de eilanden bij het zwembad; dat is Optisport, pachter 
van  het zwembad.

                  Over een eventuele parkwacht kan gemeld worden dat de invulling van een functie in 
                  ontwikkeling is.

      Opgemerkt wordt verder dat er slecht gehandhaafd wordt in het park

Richard Bakker meldt dat het Sloterpark steeds slechter bereikbaar wordt  met O.V., met name 
vanuit Zuid Geuzenveld en Zuid Slotermeer. Hij zet zich in via Rover om dat te verbeteren. 
Bezwaar maken moet bij de Regioraad van de Stadsregio. Op het plan van de Westtangent zijn 
501 reacties binnen gekomen (o.a. een van de VVS)

Erik Swierstra vraagt hoe het er voor staat met de monumentenstatus van de Noordoever en het 
Wilgenlaantje.  Tineke Rombout meldt dat het in bewerking is bij de stad en BMA.

3. Verslag van de ontwikkelingen rond de Sloterplas in het afgelopen jaar.

De voorzitter verwijst naar de nieuwsbrieven maar wil hier een aantal actuele punten noemen.
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- De waterkwaliteit verbetert en dat heeft geleid tot het intrekken van het plan om de 
Sloterplas af te  sluiten. Een deel van  de verbetering komt op het conto van de 
Quaggamossel.  Langs de Varkensbaai wordt als experiment een scherm met mossels 
gehangen in plaats van de pompinstallatie. 

- Er is een stedelijk plan om onderzoek te doen naar de bodem in Amsterdamse Parken. 
Wij betreuren dat het Sloterpark daarbij niet is genoemd, maar het is al een verbetering 
dat men er nu naar wil kijken. Hopelijk ontwikkelen ze een systematiek waarmee in alle 
parken metingen gedaan kunnen worden.

- Aan de Westoever wordt de drainage verbeterd en dat gaat gepaard met stevig werk! De 
oude drainage was zo gezakt dat het onder het grondwater lag. Men heeft veen en klei 
om gewoeld en heeft de drainage hoger gelegd. 

- Er wordt nu onderhoud  gepleegd aan het Wilgenlaantje. Het wordt heringericht conform 
het oorspronkelijke plan.

- Café Oostoever wordt nu verbouwd. De nieuwe exploitant zal er geen Brasserie van 
maken. Wat men daar gaat presenteren is nog afwachten. Watersportcentrum Slotervaart 
is een goed alternatief voor een bezoek aan een terras.

4.       Verslag van onze activiteiten in het afgelopen jaar.

Er is 2,5 miljoen euro te besteden en dat wordt besteed aan verbetering van de 
Noordoever. Wij hebben regelmatig overleg met de heer C. de Rijk die de plannen voor 
het park en de plas coördineert.

Op de Agenda Groen van wethouder Choho hebben wij een zienswijze ingestuurd.

Voor de Heemtuin is een stichting opgericht: ‘Stichting Beheer Heemtuin Sloterpark en het 
Ruige Riet’. Wij onderhouden contact met hen.

De voorzitter is aanwezig geweest bij een overleg tussen vertegenwoordigers parken, 
organisatoren van evenementen en de burgemeester. Vooral overlast van geluid was een 
aandachtspunt en op de valreep heeft onze voorzitter nog aandacht gevraagd voor de 
schade aan de parken.

Op 15 december hebben wij geparticipeerd in een debat over de (on)wenselijkheid van 
een hotel op het Watersporteiland.

Wij hebben recent een gesprek gehad met Jasper Smink van het Watersportcentrum over 
ideeën ter verbetering van het watersporteiland.
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Bij het stadsdeel blijft de achterdeur open staan voor eventueel een kleinschalig hotel.

Vorig jaar is de lepelaar weer gespot. Tijdens het Mystic Garden festival werd een hek 
geplaatst en was er een oppasser. Dat verliep goed.

Op het zuidelijk eiland bij het zwembad was vorig jaar een haviksnest maar daar broedt nu 
een buizerd. De havik heeft zich verplaatst naar het noordelijk eiland. Op het zuidelijk 
eiland bij het zwembad is een vossenburcht; dat moet tijdens een festival beschermd 
worden.

Teun van Dijk meldt dat de lepelaar een overloper is van de drukke kolonie bij de Zoete 
Inval. Vanwege de komst van vossen zijn de lepelaars in bomen gaan broeden.

Harriët zal navragen bij Paul Marcus naar de aanwezigheid van een Sperwer in het park. 

5. Jaarrekening

       Emmy Groot, de penningmeester, licht toe dat er over 2015 geen bijzonderheden te melden 
             zijn. De inkomsten waren iets ruimer dan begroot. Aan de reserve is toegevoegd 
             € 739,69, en de reserve is nu groot € 9.385,79.

             We hebben ons spaargeld nu bij de ASN staan.

             Wouter Heukelom noemt het een uitstekend overzicht.

Het aantal leden van de vereniging blijft stabiel.

6. Kascommissie

Emmy leest het commentaar van de kascommissie voor. De vergadering verleent het bestuur 
décharge.

7. Benoeming nieuwe kascommissie 

Sally en Alphons zijn wederom beschikbaar. Dat is unaniem goedgekeurd. Er is geen reserve 
beschikbaar.

8. Aftreden bestuurslid Tineke Rombout; zij is herkiesbeer

Haar herverkiezing wordt unaniem aanvaard

9. Plannen en begroting 2016

Mirjam vertelt van de stand van zaken met de natuurtoets. Op dit moment loopt er een 
onderzoek in opdracht van het stadsdeel (Caroline Elbers) in samenwerking met BMA. Een 
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student van de UVA, afdeling architectuurhistorie, Fenny Ramp, doet in het kader van haar 
afstudeeropdracht, onderzoek naar de huidige situatie in het park in vergelijking met het 
oorspronkelijke ontwerp. Dat moet leiden tot een waarderingskaart, bedoeld als onderlegger 
van plannen. Zij wordt begeleid door Jouke van der Werff. 
Tz.t. willen we hier een publicatie over maken, eventueel gekoppeld aan verhalen van 
bewoners over het park. Tip van Erik Swierstra om bij publicatie ook te denken aan uitgeverij 
De Driehoek van Fred Martin.

Mirjam meldt dat er een probleem dreigt voor alle essen in Nederland. In het park staan er 
veel op het zwembadeiland. Ze worden bedreigd door een kever en virus die vanuit Zuid 
Amerika via Rusland onze kant op komen. 

Vorig jaar is afgesproken, op initiatief van de heer Hafkamp, om iets toe te voegen aan het 
park vanuit onze reserve. Daar is een bedrag van € 2.500,00 voor afgesproken.
Mirjam legt uit dat het idee van bloemenperken aan de Zuidwal minder in de lijn ligt, omdat het 
budget dan veel ruimer zou moeten zijn. Ook speelt het punt van verantwoordelijkheid voor de 
aanplant.

Onze keuze is nu gericht op de dieren in de vorm van  nestkasten.
Truus van Leuven merkt op dat er vroeger wel fazanten in het park zaten.

Cygnea vd Hooning verwijst naar Ruud van Kempen die kennis heeft van vleermuiskasten.
Wouter vraagt hoe we dit gaan “vermunten”. Ofwel hoe gaan we zorgen dat het oplevert wat 
we beoogden, namelijk een stukje zeggenschap in het park.

De kasten zijn ook educatief, door de aanwezigheid van de kasten worden mensen zich ook 
bewust van de aanwezigheid van vogels. Denk daarbij ook aan informatieborden.

De heer Hafkamp wordt gevraagd wat hij vindt van dit idee? Hij vindt het een prachtig 
voorstel.

Begroting:

Aan de begroting wordt nog toegevoegd een bedrag van € 500,00 voor herdruk 2500 ex. van 
onze flyer ‘Fietsen en wandelen om de Sloterplas’. Herziening van de inhoud vindt pas plaats 
nadat alle werkzaamheden rond de Sloterplas zijn afgerond.

Wouter Heukelom vindt de begroting oké en dat wordt door de vergadering onderschreven. Is 
dus vastgesteld.

10. Rondvraag

Anja Alberts vraagt of het drijvende podium nog in de plas komt. Voorlopig is er geen sprake 
van uitvoering van dit plan.

Wouter Heukelom merkt op dat bij uitspraken over het negatieve imago van Nieuw-West je de 
vergelijking kan maken met steden als  Arnhem, Amersfoort en Apeldoorn. Het inwonertal van 
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deze steden is te vergelijken met die van Amsterdam Nieuw-West.

Truus van Leuven vraagt of de plantenbakken bij het Wilgenlaantje nog terug komen? We 
wachten af of dat gebeurt als de werkzaamheden klaar zijn. 

De heer Hafkamp meldt dat op 4 juni de Zuid West oever wordt heropend. Ga allemaal kijken 
en zie hoe lelijk men een oever kan maken.

Verder bedankt hij bestuur en kascommissie voor hun inzet.

Richard Bakker vraagt hoe het zit met een paviljoen op de hoek van Meer en Vaart/Lelylaan. 
Er is een kiosk voorgesteld met mogelijk een Spaanse uitbater.
De coffeeshop Osdorp manifesteert zich sinds kort met een Hash symbool op de gevel.

Erik Swierstra vraagt of de klachten van het bestuur over het zwembadeiland en de 
buurtwerkplaats nog iets hebben opgeleverd.

Er is nu vaste behuizing voor de buurtwerkplaats. Men werkt samen met Optisport en denkt 
o.a.. aan hottubes.  Ook wordt samengewerkt met Café Buiten, zeker ook in het kader van 
nieuw te bouwen locatie van het café.

Ook het stadsdeel vindt dat de uitstraling in die hoek beter moet.

Hoe het verder gaat met het 6-hoekige bastion moeten we afwachten.

Cygnea merkt op dat het aan een behoefte beantwoordt. Dat klopt maar, wel dan wel graag 
met een fraaiere uitvoering.

Erik vraagt of er deze zomer weer een kano-excursie komt,  je kunt nu van de plas tot in de 
Tuinen van West varen.

Woensdag kun je het evenement Lentekriebels bezoeken in de Tuinen van West.

 

Hij stelt voor Hans Kaljee een keer te vragen voor een lezing over de iepen in Nieuw West.

Hierna sluit de voorzitter de vergadering.
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